1.When was this company established?
请问贵公司是何时成立的?

2.I want to know when the company came intobeing.

我想问问贵公司是何时成立的。

3.How long has the company been since the businesswas founded?

请问，贵公司成立多久了?

4.When did the real estate company begin to run?

这个房地产公司成立于何时?

5.Was it founded in the year of 1949?

是不是成立于 1949 年?

6.It is a new-born business and it started from a new millennium.

这是一个新生的企业，起步于新千年。

7.The company was set up in 2001.

公司成立于 2001 年。

8.So, the company has a history for more than a decade?

这么说，贵公司已经有十多年的发展历史了?

9.The company hadn't been set up until the year 2000.

这个公司直到2000年才成立。

10.It is easy to remember because it is the year when Chinese people finally built up a newcountry.

这很容易记，因为那一年是新中国成立的时间。

Dialogue 1
对话一
A: What can I do for you?

A: 你有什么事吗?

B: I am coming to inquire about the information of the company. When was this companyestablished?

B：我来咨询公司信息。请问贵公司是何时成立的?

A: Well, this company can be dated back to 1893, so it has a hundred years of history.

A：嗯，公司成立于1983年，已经有百年历史了。

B: Really? That is amazing.

B：真的吗?太不可思议了。

Dialogue 2
对话二
A: Excuse me. How long has it been since the business was founded?

A: 请问贵公司成立多久了?

B: It has been 12 years since it was founded in 1998.

B：公司成立于1998年，至今有12年了。

A: So, it has a history for more than a decade?

A: 这么说，贵公司已经有十多年的发展历史了?

B: Yes. And it was incorporated with other businesses in 2008 due to the global financial crisis.

B: 是的。但是因为全球金融危机，我们公司于2008年同其他企业合并了

